
Predsedstvo KK SZDL je te dni ocenjevalo delo delegacij in
delegatov. Ugotovljeno je, da so posamezne delegacije opravljale
svoje delo zadovoljivo in v skladu s pooblastili, ki j ih imajo. Nadome- -
stiti pa je treba izpraznjena mesta z novimi delegati, saj se je precej
delegatov odselilo iz naše krajevne skupnosti.
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Promet in varnost krajanov - Komisija za promet pri KS Tabor je
konec meseca maja skupaj z zastopnikom Komiteja za promet in
zveze temeljito pregledala celotno območje krajevne skupnosti.
Kljub dokajšnji urejenosti na tem področju je ugotovila več po-

/manjkljivosti, ki jih bo treba zaradi varnosti čimprej odstraniti.

• * •

Društvo invalidov Tabor je imelo pred nekaj dnevi letno problem-
sko konferenco, na kateri so obravnavali delo društva za preteklo
leto. Društvo je delovalo zelo aktivno in v celoti izpolnilo planirane
naloge. Zdaj pripravljajo enodnevni izlet, ki bo 7. julija. Obiskali bodo
pobrateno krajevno skupnost Vače in si ogledali prenovljeni grad

KS Tabor
Bogenšperk pri Litiji. Pot jih bo vodila prek Gabrovke in Čateža v
Trebnje in nato prek Šentvida pri Stični v Sela.
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Piknika ni bilo - pa je bll! - Zaradi slabega vremena pred dnevom
mladosti je bil predvideni piknik pred DU na Taboru odpovedan.
Lepo vreme so delavci DU izkoristili že 2. junija. Na ploščadi pred
domom so postregli domačim in tujim gostom s pestro izbiro jedil in
pijač. Ob pesmi in priložnostnem programu so razveselili domače
stanovalce, pa tudi okoličanov in drugih gostov se je precej zbralo.
Veselje je trajalo do mraka. Tako domači stanovalci kot krajani
Tabora in Ledine si v poletnih mesecih želimo več takih prireditev.
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